

## **Backinggruppemøde vedr. kommunens 15 mio. kr.-pulje den 9. januar 2018**

Deltagere:

Henrik Pedersen (HGI), Britta Rusbak (HGI), Tove Fønss (Hou Samråd), John Buhl (Hou Samråd), Keld Jul Vagner (Havnen), Brian Kirk (Brugsen), Flemming Gadegaard (Centerrådet), Lene W. Hansen (Centerrådet)

Referent:

Tove Andersen

---

Lys på stien er bestilt. Lasse kontakter Park & Natur mhp. problemerne med de store vandpytter.

Der blev nedsat tre arbejdsgrupper med følgende tovholdere:

Havnen: Keld

HBA: Britta og Henrik

Nordsøstien: Flemming (der har tidligere været en "Nordsøstigruppe", og det vil være oplagt at invitere de gamle medlemmer med, og også repræsentanter fra sommerhusområdet vil komme naturligt ind her: f.eks. Orla Olesen, Bjarke Kjær, Ole Jensen, Morten Holch).

Arbejdet med skiltning/synliggørelse afventer nærmere fra kommunen.

Tovholderne samler interesserede via infoskærme, facebook, personlige opfordringer osv.

Formålet er i første omgang at formulere visioner for gruppens område. Der skal tænkes stort, så kan ambitionerne altid begrænses hen ad vejen. Det er vigtigt, at vi hele tiden tænker den efterfølgende drift og vedligeholdelse ind!

Kommunen har talt med Lokale- og Anlægsfonden, som er interesseret, så evt. kontakt til den skal gå via kommunen.

Det er en god ide at tage på studieture/inspirationsture, men vi skal også tænke på, at fonde hellere vil støtte unikke projekter!

Vedr. havnen kan nye broer indgå i et stort projekt for hele havneområdet.

Keld undersøger, om Vindharpn kan beklædes med glasfiber.

Gruppernes første møde:

HBA: den 14. februar, kl. 19 i Borgerhuset

Havnen: den 15. februar, kl. 19 i Havnehuset

Referent: Tove

Hou, den 14.1.2018